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Onderwerp

Uitlating tijdens vergadering van Provinciale Staten op 23 juni jl.

GBS 28-06-2021
Scherpenzeel heeft niet ingestemd met de miljoeneninvestering van Barneveld in het 
Bikepark. Tijdens de opiniërende statenvergadering van PS op 23 juni jl. zei 
gedeputeerde Markink ten aanzien daarvan het volgende: 
“‘Wij hadden eigenlijk gehoopt dat ook de gemeente Scherpenzeel, want die hebben 
we ook gevraagd, daarmee zou kunnen instemmen. Daarvan hebben we gehoord, dat 
zij vinden dat dat niet kan. Dat zal weleens consequenties kunnen hebben voor de 
investeringsverzoeken die de gemeente Scherpenzeel gaat doen.”

Vraag 1 Klopt het dat het college van B&W van Scherpenzeel negatief heeft 
geadviseerd over het investeringsvoorstel ‘Barneveldse Bikepark’?

Antwoord 1 Ja

Vraag 2 Wat waren daarbij de overwegingen van het Scherpenzeelse college 
van B&W?

Antwoord 2 Scherpenzeel heeft het volgende geadviseerd: “Het standpunt vanuit 
Scherpenzeel, zoals tijdens het bestuurlijk overleg is gedeeld, is 
ongewijzigd. Waaruit van Scherpenzeel er inhoudelijk geen bezwaren 
zijn, we willen immers ook niet op de stoel van Barneveld gaan zitten, 
zijn de “O’s” voor ons nog onvoldoende overtuigend onderbouwd. Het 
gaat om een fors bedrag aan gemeenschapsmiddelen, waarbij de 
timing het ook nu in dit proces moeilijk maakt. Onze voorkeur zou het 
hebben de besluitvorming van dit onderwerp door te schuiven naar de 
1e raadsvergadering van de nieuw te vormen gemeente.”

Ter verduidelijking: De “O’s” betreffen: 
 onvoorzien 
 onuitstelbaar 
 onontkoombaar 
 overeenstemming tussen betrokken gemeente(n) 

Vooral onuitstelbaar is in de ogen van Scherpenzeel niet voldoende 
onderbouwd. Hoe wenselijk het plan ook is, en hoe lang de vereniging 

1  Raadsleden dienen schriftelijke vragen aan het college of de burgemeester in bij de griffier.
   Schriftelijke beantwoording gebeurt zo spoedig mogelijk, in ieder geval binnen tien dagen nadat de vragen
   zijn ingediend. 
   Vragen die ten minste 48 uur voor aanvang van een raadsvergadering zijn ingediend worden mondeling
   beantwoord in de eerstvolgende raadsvergadering, tenzij het college of de burgemeester de griffier
   gemotiveerd in kennis stelt dat dit onmogelijk is, waarbij tevens aangegeven wordt binnen welke termijn
   beantwoording zal plaatsvinden.
   De vragen worden bij de griffie ingediend en in iBabs geplaatst (tenzij de auteur aangeeft dit niet te wensen). 



ook al wacht op een nieuw onderkomen, er is geen sprake van vitale 
infrastructuur die niet kan worden uitgesteld tot 1-1-23, zodat de 
investeringsbeslissing in het licht van het bredere financiële 
perspectief van de nieuw te vormen gemeente kan worden genomen.

Vraag 3 Kunt u een overzicht geven van de investeringsvoorstellen van beide 
gemeenten die in het kader van het financieel toezicht arhi-procedure 
reeds zijn beoordeeld?

Antwoord 3 Scherpenzeel Status Barneveld Status
Nieuwe Koepel Goedgekeurd Omgevingswet Goedgekeurd
Grondaankoop 
Voorposten 

Conceptgoedkeuring 
ontvangen

aankoop Bloemendal Goedgekeurd

Breehoek In behandeling Thuiswerkregeling Goedgekeurd
Aanschaf Laptops In behandeling aankoop Terschuur 

Noord
Goedgekeurd

Krediet t.b.v. 
tweesporenbeleid

In behandeling Flying Bikes In behandeling 

PVA herindeling In behandeling

Vraag 4 Welke investeringsvoorstellen van beide gemeenten liggen er op dit 
moment voor?

Antwoord 4 Zie antwoord vraag 3

Vraag 5 Op welke investeringsverzoeken uit Scherpenzeel doelt gedeputeerde 
Markink, als hij zegt dat daarvoor consequenties te verwachten zijn?

Antwoord 5 Wij gaan er van uit dat gedeputeerde Markink doelt op het voorstel 
voor De Breehoek.

Vraag 6 Op welke grond kan goedkeuring door de provincie worden onthouden 
aan een investeringsvoorstel van een van beide gemeenten onder dit 
financieel toezicht arhi-procedure?

Antwoord 6 GS kan goedkeuring alleen onthouden als geen sprake is van een 
onvoorziene, onuitstelbare of onontkoombare investering, of als er 
geen sprake is van overeenstemming of verantwoorde dekking 
waardoor de financiële positie van de nieuw te vormen gemeente 
wordt geraakt. 

Vraag 7 Wat betekent dit concreet op dit moment en in de nabije toekomst 
voor Scherpenzeel?

Antwoord 7 Het stopzetten van het optimalisatietraject betekent dat de 
verbouwing van De Breehoek voorlopig niet door kan gaan. 

Daarmee loopt het voortbestaan van De Breehoek – een essentiële 
voorziening binnen Scherpenzeel - ernstig gevaar, tenzij de (nieuwe) 
gemeente in staat (en bereid is) het jaarlijkse exploitatietekort af te 
dekken. Ook heeft dit gevolgen voor de begroting van of 
Scherpenzeel of de nieuw te vormen gemeente, waarbij door uitstel 
de beoogde besparing van € 243.000 (uit de Kadernota 2021-2024) 
in 2023 en verder op dat moment niet behaald kan worden.

Los van de financiële aspecten mist Scherpenzeel dan ook de kans om 
de synergie tussen sport, cultuur, welzijn en gemeentelijke 
dienstverlening te versterken. Dit lijkt ons een hoogst onwenselijk 
perspectief. Wij kunnen ons, op grond van de geldende criteria, 



echter niet voorstellen dat goedkeuring wordt onthouden.


